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Udvalgsformand Allan Gersbøl Jørgensen 
Forvaltningen, fritidskonsulent Theis Kaas Pedersen 
 

 

Vedr. kommende sag om evt. elite tilskud til Nørre Djurs Håndbold 

 

Fritidsrådet ønsker at kommentere selv om vi ikke er blevet spurgt. 

Det principielle drejer sig om at tage penge fra puljer til andre formål end kriterierne viser. Udvalget kan 
naturligvis bøje disse, men det er ikke hensigtsmæssigt. Der peges på tre mulige puljer tage evt. tilskud fra: 
 
Idræt- og fritidspuljen: Her skal der bl.a. være adgang for alle  
Elitepuljen:  Her glemmes helt de individuelle talenter, der mangler støtte 
  Puljen blev dejligt større for at kunne gavne flere mere. 
Udviklingspuljen: Her kan muligvis ses på ansøgning til et udviklingsprojekt, der også støtter den 

kommunale udviklingsstrategi.  
 
Forslag:  Find nye penge fra kommunekassen 
 

 

Betænkeligheder:  

Nørre Djurs Håndbold gør det utrolig godt! 
Men af foreningens egen fremstilling på dialogmøde med udvalget fortæller de dog, de vil fra ”Forening til 
forretning”.  Er de så ikke uden for folkeoplysningsloven? 
 
Fordelingen af midler fra elitepuljen foretages af Norddjurs Idrætsråd samt tre foreninger (Team Gym, 
Grenaa Svømmeklub og Nørre Djurs Håndbold) 
 
Her bør overvejes om foreninger kan søge og fordele penge til sig selv? 
 
 
/Fritidsrådet 
Kai Hansen, formand 
Ikke drøftet med rådet, der ikke har møde – men rundsendt til alle for kommentarer


